
Finansudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 3. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 157
Aktstykke om PET's lejemål
Af transport- og bygningsministeren (Hans Christian Schmidt)

§ 28 Spørgsmål 1
Vil ministeren oplyse (a) hvad baggrunden er for, at ministeriet har valgt at
placere enheden i hovedstadsområdet, og (b) om ministeriet har foretaget en
analyse om af om enheden med fordel kunne lokaliseres uden for hoved-
stadsområdet? Hvis der ikke er foretaget en analyse af muligheden for place-
ring uden for hovedstadsområdet bedes ministeren oplyse baggrunden for, at
en sådan analyse ikke er foretaget. I sin besvarelse af spørgsmålet bedes mi-
nisteren endvidere redegøre for, hvilken type arbejdspladser, der er tale om i
den pågældende enhed.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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